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Protokół Nr  XXIV / 2004 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 28 października  2004 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 28 października  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie  
19.30 
 
Obrady  XXIV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył 
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki, który powitał radnych i 
zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło 
kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokółu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Protokół  Nr  XXIII  sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                     
29 września   2004 roku został przyjęty jednogłośnie . 
 
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki odczytał  porządek obrad   
XXIV Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego, wnosząc poprawkę do 
porządku .  
 
Na podstawie § 18 ust.6  Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz  § 16 ust. 2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego   wnoszę o  umieszczenie w 
porządku obrad XXIV sesji Rady Powiatu  pkt. 12  w następującym 
brzmieniu:            

 
„Przyjęcie informacji w sprawie  oświadczeń majątkowych 
złożonych za 2003 rok”. 
Ustawowy obowiązek nakłada złożenie informacji  o oświadczeniach 
majątkowych Radzie  Powiatu do dnia 30 października, każdego roku. 
 
Pozostałe pkt. porządku XXIV sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno 
następne numery t.j. 13, 14 i 15. 
 
W związku  z tym wnoszę o przegłosowanie zmienionego porządku obrad z 
proponowaną zmianą. 
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Rada Powiatu jednogłośnie –19 obecnych -  przyjęła następujący porządek 
obrad: 
  
1. Sprawy regulaminowe: 

1.1 otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3  przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2 Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3 Przyjęcie porządku obrad.  
4 Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5 Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu. 
6 Informacja Przewodniczących Komisji Stałych  o pracy między sesjami. 
7 Przyjęcie informacji Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska o stanie  środowiska naturalnego w powiecie wągrowieckim. 
8 Przyjęcie informacji i stanowisko rady Powiatu na temat stanu 

infrastruktury i gospodarki wodno-meliracyjnej , ze szczególnym 
uwzględnieniem obszarów wiejskich. 

9 Przyjęcie informacji i realizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. 
10 Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego 

Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2008. 
11 Podjecie uchwały w sprawie powołania Komisji do spraw dokonania 

kontroli w SPZOZ w Wągrowcu. 
12 Przyjęcie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych za 

2003 rok. 
13. Interpelacje i zapytania. 
14. Wnioski i oświadczenia radnych. 
15. Zakończenie obrad XIX sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Ad 1 
 
Jak wyżej 
 
 Ad 2 i 3 
 
Jak  wyżej. 
 
Ad  4 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki poinformował o pracy między 
sesjami: 

- Uczestniczył w posiedzeniu  Sesji Rady Miasta Wągrowiec, 
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- uczestniczył w imprezie klubu kulturalnego i oddaniu części  siedziby 
MDK w Wągrowcu, 

- uczestniczył w powiatowym spotkaniu Integracyjnym Osób 
Niepełnosprawnych, 

- uczestniczył w spotkaniu z Przewodniczącymi Komisji Stałych Rady 
Powiatu, 

- uczestniczył w spotkaniu z Powiatowym Kołem Emerytów i 
Rencistów,  

- uczestniczył w spotkaniu z Wojewodą Wielkopolskim z okazji Dnia 
Edukacji Narodowej, 

- uczestniczył w Wojewódzkim Zjeździe Osób Niepełnosprawnych, 
zorganizowanym przez Stowarzyszenie „ Rehabilitacja”, 

- wziął udział w uroczystych obchodach  90 - tej rocznicy działalności 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie, 

- wręczał nagrodę  „Złotego  Liścia” Ks. Kan. Andrzejowi 
Rygielskiemu - Przewodniczącemu Stowarzyszenia im. Ks. Niwarda 
Mussolffa, 

- wziął udział w  oddaniu do użytkowania drogi  powiatowej                    
w Chawłodnie, 

- uczestniczył w posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu. 
 
Ad.5 
 
Starosta Wągrowiecki – Józef Sulikowski  poinformował radnych  o pracy 
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego : 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XXIII Sesji  w dniu  29 września  
2004 roku podjęła  9 uchwał . 
 
I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób realizacji: 

 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu otrzymało do 
realizacji:  
 

• Uchwałę Nr XXIII / 106 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 29 września  2004 roku w sprawie  zmiany uchwały Nr 
XVII/71/2004 z dnia 30 marca 2004r. w sprawie określenia rodzaju 
zadań i wysokości Środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2004 roku. 
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w 
Poznaniu  celem zaopiniowania. 
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Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji :  
 

• Uchwałę Nr XXIII / 107 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia  29 września  2004 roku w sprawie  zmiany uchwały Nr 
XVII/76/2004 z dnia 30 marca 2004r. w sprawie ustalenia 
Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego  na 
lata 2004-2008. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i 
Nadzoru  w Poznaniu  celem zaopiniowania, przekazano  
poszczególnym Wydziałom Starostwa oraz przesłano 
zainteresowanym jednostkom. 

• Uchwałę Nr XXIII / 108 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 29 września  2004 roku w sprawie  zmiany uchwały Nr 
XVII/77/2004 z dnia 30 marca 2004r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na  2004 rok.  Ww. Uchwałę przesłano do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu  celem zaopiniowania 
oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

• Uchwałę Nr XXIII / 109 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia  29 września  2004 roku w sprawie  upoważnienia Zarządu 
Powiatu do zawarcia umowy o zaciągnięcie długoterminowego 
kredytu inwestycyjnego oraz zaciągnięcie zobowiązania wekslowego. 
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w 
Poznaniu  celem zaopiniowania oraz przesłano do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej.  

• Uchwałę Nr XXIII / 110 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia  29 września  2004 roku w sprawie  zmiany uchwały Nr 
VI/36/2003 z dnia 26 marca 2003r. w sprawie utworzenia środka 
specjalnego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Wągrowcu. 
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w 
Poznaniu  celem zaopiniowania, oraz przesłano zainteresowanej 
jednostce. 

• Uchwałę Nr XXIII / 111 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 29 września  2004 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego.  Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego 
i Nadzoru  w Poznaniu   oraz przesłano  do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej.  

• Uchwałę Nr XXIII / 112 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 29 września  2004 roku w sprawie  określenia kierunków 
działania Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w latach 2005-2015 w 
zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej 
w Wapnie.  Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i 
Nadzoru  w Poznaniu  celem zaopiniowania oraz  przesłano  do 
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Urzędu Gminy Wapno, do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 
przekazano Wielkopolskiemu Stowarzyszeniu  Na Rzecz Chorych 
Niepełnosprawnych i Ich Rodzin    „ Rehabilitacja”.  

 
Biuro Rady otrzymało do realizacji :  
 

• Uchwałę Nr XXIII / 113 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 29 września  2004 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w 
Antoniewie.   Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i 
Nadzoru  w Poznaniu   oraz przesłano zainteresowanym stronom.  

 
• Uchwałę Nr XXIII / 114 / 2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 

dnia  29 września  2004 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu.   
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w 
Poznaniu   oraz przesłano  zainteresowanym stronom.   

 

II Zarząd Powiatu w okresie między  29  września   2004 roku , a                         
19 października  2004 roku , odbył 2  posiedzenia , na których 
rozpatrzył  następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się z programowymi propozycjami dotyczącymi rozwoju 
oraz poszerzenia działalności Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej 
Górze. 

• Zapoznał się z informacją o stanie realizacji  wydatków z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych.  

• Pozytywnie rozpatrzył  3 wnioski  o dofinansowanie do likwidacji 
barier w komunikowaniu się. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek  o pożyczkę na rozpoczęcie 
działalności gospodarczej. 

• Rozpatrzył wnioski o przyznanie nagród dla wyróżniających się 
nauczycieli. 

• Zapoznał się z informacją o celowości wykorzystania środków 
finansowych przeznaczonych na remonty mieszkań w budżetach 
jednostek. 

• Ustalił  listę osób i przyznał „ Nagrody Herbu Powiatu 
Wągrowieckiego”. 

• Rozpatrzył projekt harmonogramu działań dot. linii kolejowej na 
trasie Wągrowiec - Rogoźno. 

• Wyraził zgodę na ogłoszenie zapytania o cenę na doradztwo 
finansowe.  
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• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora  ZSP Nr 2 w Wągrowcu  
na wyposażenie pomieszczenia dydaktycznego w nowe stoły i 
krzesła.   

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek  Dyrektora Bursy Szkolnej w 
Wągrowcu i wyraził zgodę na przeprowadzenie postępowania 
przetargowego na zadanie inwestycyjne pod nazwą - adaptacja Bursy 
Szkolnej do wartości robót 50.000 zł.   

• Opiniował materiały na sesję. 
 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął następujące  uchwały. 
 

• W sprawie  wyrażenia zgody na zbycie środków trwałych 
stanowiących wyposażenie Gospodarstwa Pomocniczego przy 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Wągrowcu. 

• W sprawie  ustalenia prognozy długu Powiatu Wągrowieckiego na 
lata 2004 –2012. 

 
Zarząd Powiatu między 19 października 2004r., a 28 października  2004 r. 
odbył   2 posiedzenia, na których  rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się z informacją o  stanie realizacji wydatków z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

• Rozpatrywał wnioski o dofinansowanie do likwidacji barier w 
komunikowaniu się. 

• Zapoznał się z porozumieniami w sprawie  umieszczenia dzieci w 
rodzinie zastępczej i wysokości wydatków w łącznej kwocie 
świadczeń przysługujących rodzinie zastępczej. 

• Zapoznał się z informacją o niedoborze środków finansowych 
przeznaczonych dla rodzin zastępczych do końca br. Brakująca kwota 
to ok. 29.000 zł.  

• Zapoznał się z planem Ochrony Środowiska Gminy Wągrowiec na 
lata 2004-2007.  

•  Zapoznał się z wnioskiem Komendy Powiatowej Policji w 
Wągrowcu o zapewnienie w budżecie powiatu w 2005 roku środków 
na dofinansowanie działalności tej Komendy.  

• Zapoznał się  z projektem regulaminu przyznawania dodatków 
płacowych w szkołach, placówkach oświatowych i placówkach 
wychowawczych. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w Wągrowcu o 
wyrażenie  opinii w sprawie  powierzenia funkcji kierownika 
warsztatów szkolnych Panu Zbigniewowi Smolińskiemu.  
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• Pozytywnie rozpatrzył  wniosek w sprawie dzierżawy gruntu 
położonego w Gołańczy przy ul. Walki Młodych, w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego. 

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. O sposobie 
rozpatrzenia wniosków, poszczególne Komisje  zostaną 
poinformowane odrębnym pismem. 

• Opiniował materiały na sesję.  
 
W omawianym okresie Zarząd podjął następujące uchwały: 
 

• W sprawie zmiany  uchwały nr 299/2004 Zarządu Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 14 lipca  2004 roku w sprawie upoważnienia              
2 członków Zarządu Powiatu Wągrowieckiego do dokonania 
czynności prawnych polegających na zaciągnięciu przez Powiat 
Wągrowiecki kredytu długoterminowego. 

•  W sprawie  upoważnienia Pana Ireneusza Biniewskiego Dyrektora I 
Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu do rozliczania dotacji z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu na termomodernizację budynków I Liceum 
Ogólnokształcącego. 

• W sprawie  upoważnienia Pani Iwony Brudz  Dyrektora Bursy 
Szkolnej Nr 1  w Wągrowcu do rozliczania dotacji z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na 
termomodernizację budynku Bursy Szkolnej. 

• W sprawie zaopiniowania projektu „ Planu Gospodarki Odpadami dla 
Gminy Wągrowiec”.  

• W sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska 
Gminy Wągrowiec na lata 2004-2007, z uwzględnieniem perspektyw 
na lata 2008-2001.  

Na zapytania dot. informacji pracy Zarządu Starosta udzielił stosownych 
wyjaśnień. 
 
Ad.6 
 
Pan Jacek Brzostowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zdał 
sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja 
w tym okresie odbyła 1 posiedzenie  na którym  zajmowała się badaniem 
wykonania ustawy o zamówieniach publicznych w Powiatowym Zarządzie 
Dróg w Wągrowcu. 
 
Pan Andrzej Wieczorek   Członek Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i 
Strategii Rozwoju Powiatu  przedstawił sprawozdanie  z działalności 
Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 
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posiedzenia  na których omawiała wykonanie budżetu powiatu za trzy 
kwartały br., opiniowała materiały na sesje i wypracowała  wniosek.  
 
Pani Teresa Walewska Sekretarz  Komisji  Edukacji Kultury Sportu i 
Turystyki  zdała sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami . Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym 
zapoznała się z działalnością Organizacji Pozarządowych i Towarzystw 
Regionalnych jako sposób na integrację mieszkańców powiatu 
wągrowieckiego,  opiniowała materiały na sesję oraz wypracowała wnioski.  
 
Pan Edmund Knapski Sekretarz  Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji  
zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie  na którym  zapoznała się z 
informacją o realizacji  zwierzchnictwa przez Starostę Wągrowieckiego w 
zakresie służb , straży i inspekcji , opiniowała materiały na sesje.   
 
Pan Lech Pluciński  Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie 
międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1  posiedzenie  na którym     
opiniowała materiały na sesję i wypracowała wnioski. 
  
Pan Tomasz Kranc Przewodniczący Komisji ds.  Rozwoju Lokalnego zdał 
sprawozdanie z działalności Komisji. Komisja  spotkała się trzykrotnie , na 
których   analizowała   projekt Planu Rozwoju Lokalnego  i wypracowała 
opinię do powyższego projektu. 
 
Pan Tadeusz Synoracki  Przewodniczący Komisji Konkursowej ds. ofert na 
realizację zadań  publicznych w 2005 roku zdał sprawozdanie z pracy 
Komisji. Komisja spotkała się dwukrotnie na , których to spotkaniach 
omawiano, analizowano i rozpatrywano  oferty na realizację zadań  
publicznych w 2005 roku. 
 
Ad.7 
 
Pani Jolanta Ratajczak zastępca Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska w Poznaniu delegatura w Pile , przedstawiła informację o  
stanie środowiska naturalnego w powiecie wągrowieckim.  
Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  
 
Radny Jerzy Springer  zgłosił zapytanie czy w powiecie wągrowieckim jest 
prowadzona gospodarka odpadami? 
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Radny Andrzej Słoma zgłosił zapytanie o stan naszych rzek, ponieważ 
stwierdził, że stan rzek  jest niepokojący ponieważ nie dość, że są 
zanieczyszczone to  cieki wodne  stoją. Ponadto zapytał, kto się zajmuje 
regulacją koryta rzek Nielby i Wełny? 
 
Radny Ryszard Cieśliński zapytał  czy jest prowadzony monitoring smrodu  
spaliny itp.  
 
Pani Jolanta Ratajczak udzieliła stosownych wyjaśnień  na zadane zapytania 
i tak:  
na zapytanie radnego J.Springera dot. gospodarki odpadami powiedziała, że 
zakłady cały czas są  nadzorowane i jeżeli nie spełniają wymogów są 
stosowane kary. Ale chcę powiedzieć ,że są to częste zjawiska i Delegatura 
w Pile nie odpuści dopóty, dopóki nie wyprostuje się sytuacji. 
 
Jeśli chodzi o koryta rzeczne i stan wód , nie jest to sprawa taka 
jednoznaczna , ponieważ wpływ na to ma wiele czynników takich jak: 
spływy z pól, kanalizacja i poprawa funkcjonowania  w oczyszczaniu.  
  
Natomiast jeśli chodzi o monitoring odoru jest to problem newralgiczny i 
wyjątkowo śmierdzący. Nie ma takich przepisów i nasz ustawodawca póki 
co nie zajął się tym problemem. 
 
Radny Jacek Brzostowski zgłosił zapytanie czy była współpraca z innymi 
powiatami, bo jeżeli do analizy dano  wodę z powiatu wągrowieckiego to 
czy inne powiaty przez , które rzeki przepływają też w tym procesie 
uczestniczą? 
 
Radny Wojciech Ćwik  zadał pytanie dot. oczyszczalni w Wągrowcu, która 
się zapełnia i przelewa na pola uprawne, czy jest to zgodne z prawem? 
 
Pani Ratajczak wyjaśniła, że jak już wspomniała na początku i omówiła 
jakie warunki powinny spełniać osady ściekowe, które zawarte są w 
przedstawionej informacji.  
Natomiast   na zapytanie p.Brzostowskiego  , to była współpraca z innymi 
powiatami  i myślę , że nadal będziemy współpracować. 
 
Pan Przewodniczący podziękował Pani Ratajczak za przybycie na sesję i  za  
jasne i przejrzyste przedstawienie informacji,  życząc dalszej  owocnej 
współpracy. 
 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 
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Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Ad.8 
 
Pan Wojciech Poprawski Podinspektor w Wydziale Ochrony Środowiska, 
Pan Witold Smółka - Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych 
w Poznaniu Inspektorat w Wągrowcu oraz Pan Andrzej Tomkowiak z 
Rejonowego Zarządu Spółek Wodnych w Wągrowcu przedstawili 
informację na temat stanu infrastruktury i gospodarki wodno-melioracyjnej, 
ze szczególnym uwzględnieniem obszarów wiejskich. 
 
Radny Andrzej Słoma zgłosił zapytanie czy są możliwości o pozyskanie 
środków na cieki wodne z funduszy Unii Europejskiej? 
 
Pan Smółka wyjaśnił , że nie  słyszał o tym. 
 
Radny Jerzy Springer  powiedział, że stepowieje nam Wielkopolska i 
Powiat. Jest taki program zatrzymania wód . Proszę powiedzieć jaka jest 
realna szansa na powodzenie  tego programu? Czy przewiduje się również 
powrót do naturalnych koryt rzek? 
 
Radny Jacek Brzostowski zapytał o stan infrastruktury, iż nie ma informacji 
o wymianie rur azbestowych na PCV, jak wygląda sytuacja oczyszczalni 
przydomowych oraz jak przedstawia się  zgazyfikowanie  powiatu? 
 
Pan Smółka udzielił wyjaśnień na zapytanie p. Brzostowskiego, że w  
kwestii zgazyfikowania  jest możliwość pozyskania środków  i staramy się o 
to. Obecnie wykorzystano  takie możliwości w gminie Skoki, część środków 
dokłada Gmina a resztę pozyskano  z funduszy strukturalnych. Mam 
zapewnienie , że środki będą spływały i  wtedy będzie można je 
wykorzystać w powiecie wągrowieckim. 
 
Na zapytanie radnego J.Springera p. Smółka  wyjaśnił , że taki program o 
którym wspomniał Pan radny wykorzystano na Strudze Gołanieckiej. 
Chcemy  zbudować   ten zbiornik i przywrócić środowisku. Wokół jeziora  
w Łeknie  istnieje 12 stanowisk archeologicznych i wprowadzamy tam teraz 
trochę wody. 
 
Przewodniczący Rady podziękował gościom za przybycie  i zreferowanie 
tematu. 
 
Radny  Tomasz Kranc odczytał stanowisko Rady Powiatu w następującym 
brzmieniu: 

 



 11 

„Stanowisko Rady Powiatu na temat stanu infrastruktury i gospodarki 
wodno-melioracyjnej ze szczególnym uwzględnieniem obszarów 

wiejskich. 
 

        Powiat wągrowiecki jest powiatem o szczególnych walorach 
przyrodniczych i turystycznych, aby je w pełni wykorzystywać szczególną 
uwagę należy zwrócić na ochronę środowiska a w tym na jakość wód. 

Po dokonaniu analizy przedstawionego materiału i danych zawartych w 
Strategii Powiatu i Planu Rozwoju Lokalnego - w części opisującej stan 
dzisiejszy- Rada Powiatu zwraca się z prośbą do Rad Gmin o 
zintensyfikowanie działań mających na celu ochronę środowiska ; głównie 
poprzez budowę sieci kanalizacyjnych . 

Na terenie powiatu prowadzonych jest 3286 gospodarstw rolnych o 
przeciętnej powierzchni 15,8 ha, co daje pod tym względem drugie miejsce 
w Wielkopolsce. Pod względem użytkowania gruntów użytki rolne stanowią 
69,31% całej powierzchni powiatu. Jednym z podstawowych czynników 
mających wpływ na wysokość i jakość płodów rolnych, a tym samym na 
opłacalność produkcji rolnej jest stan urządzeń wodno-melioracyjnych. 

Ze względu na : wiek urządzeń melioracyjnych (drenarka, rowy)  
przekraczający niejednokrotnie 100 lat, brak systematycznej konserwacji 
cieków podstawowych, stepowienie Wielkopolski, niszczenie instalacji 
melioracyjnej poprzez nowe inwestycje -  Rada Powiatu apeluje do 
Marszałka Województwa Wielkopolskiego o wsparcie inwestycji 
melioracyjnych w poszczególnych sołectwach, o zwiększenie nadzoru nad 
inwestycjami na terenach zmeliorowanych i o zwiększenie środków na 
konserwacje cieków podstawowych co przyczyni się do rozwoju rolnictwa i 
zapobiegnie degradacji środowiska naturalnego”.     Stanowisko powyższe 
przesłano ,  Marszałkowi Województwa Wielkopolskiego , Burmistrzom, 
Wójtom Gmin Powiatu Wągrowieckiego. 
Stanowisko  otrzymali również;  Dyrektor Wielkopolskiego  Zarządu 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu,  Rejonowy Związek Spółek 
Wodnych w Wągrowcu, Wielkopolski Zarząd Melioracji i Urządzeń 
Wodnych w Poznaniu Inspektorat w Wągrowcu. 
Informacja oraz stanowisko zostało przez Rade Powiatu przyjęte 
jednogłosnie-19 obecnych. 
 
Szczegółowa informacja  na temat stanu infrastruktury i gospodarki wodno-
melioracyjnej stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.9 
 
Pan Michał Piechocki Wicestarosta przedstawił informacje o realizacji 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego.  
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Nie było zapytań. 
Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.10 
 
Pan Tomasz Kranc  Przewodniczący Komisji  ds. Rozwoju Lokalnego 
przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2008.  
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2008  głosowało :  19- za,  
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu - 0. 
 
Uchwała NR XXIV / 115 / 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 października 2004 r. w sprawie  w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2008    stanowi załącznik 
nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.11 
 
Pan Michał Piechocki Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie 
powołania Komisji do spraw dokonania kontroli w SPZOZ w Wągrowcu, 
przedstawiając członków w składzie ;  Józef Sulikowski, Michał Piechocki, 
Tomasz Kranc, Jcek Brzostowski, Jerzy Springer. 
 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji do spraw dokonania 
kontroli w SPZOZ w Wągrowcu głosowało :  18- za,  przeciwnych - 0,  
wstrzymało się od głosu - 1. 
 
Uchwała NR XXIV /116/ 2004 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 października 2004 r. w sprawie powołania Komisji do spraw dokonania 
kontroli w SPZOZ w Wągrowcu, stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokółu. 
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Ad.12 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego Pan Grzegorz 
Pietrzycki przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 
złożonych przez radnych Rady Powiatu za 2003 rok. 
 
Starosta Wągrowiecki Józef Sulikowski przedstawił informację o złożonych 
oświadczeniach majątkowych przez Kierowników jednostek 
organizacyjnych powiatu oraz osoby  składające podpisy z up. Starosty. 
 
Powyższe informacje stanowią załączniki nr 8 i nr 9 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad 13 
 
Radny Wojciech Ćwik zgłosił interpelacje do Wielkopolskiego Zarządu 
Dróg Wojewódzkich w Poznaniu o zdjęcie poboczy na drodze 
wojewódzkiej na trasie Wągrowiec -Margonin. Jest to konieczne ze względu 
na bezpieczeństwo jazdy na tak ruchliwej trasie. 
 
Ad 14 
 
Radna Irena Wojewódzka -Kucz zgłosiła wniosek do Zarządu Powiatu o to, 
aby przy planowaniu budżetu na 2005 rok przeznaczyć  kwotę na zakup 
programu komputerowego dla Biura Rady , by uniknąć wszelkiego typu 
pomyłek. 
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz  złożyła oświadczenie o rezygnacji z 
pełnienia funkcji Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury Sportu i 
Turystyki. Powyższe oświadczenie zostało złożone na ręce 
Przewodniczącego Rady Powiatu i  stanowi ono załącznik nr 10 do 
niniejszego protokółu. 
Ponadto Pani Irena Wojewódzka - Kucz poinformowała Wysoką Radę o 
dodatkowych środkach z funduszu PFRON na Warsztaty Terapii 
Zajęciowej. Sprawy społeczne są bardzo ważne, Pani radna zauważyła, że 
jest dużo pieniędzy do pozyskania z Warszawy. 
 
Radny Ryszard Cieśliński zgłosił zapytanie i prosi o odpowiedź na piśmie 
czy były prowadzone rozmowy z inwestorami w celu pozyskania ich na 
naszym terenie? 
 
Radna  Teresa Walewska  złożyła oświadczenie  dot. krzywdzących 
artykułów prasowych ukazujących się w  prasie lokalnej. 
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Powyższe oświadczenie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Ad 15 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego zamknął obrady XXIV  Sesji  Rady Powiatu 
Wągrowieckiego. 
 
 
            Protokolantka 
................................................. 
        / Mariola Substyk / 
 
 
 
        Sekretarz  Rady        
   Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                                     
 
  ..... ................................... 
      / Wojciech Ćwik /                                       
                                                                          Przewodniczący 

Rady Powiatu Wągrowieckiego 
 

.......................................................... 
 / Andrzej Bielecki / 

 

 


